
Vordingborg Bridgeklub 

Referat fra bestyrelsesmøde mandag den 5. august 2019 kl.16.00 i Tamu- Centret 

Dagsorden 

1. Godkendelse af referat fra mødet 26.juni 2019 

2. Hjemmeside- gennemgang og godkendelse af foretagne opdateringer, privatpolitik opdateres. 

3. Status sæsontilmeldinger 

4. Turneringsplan- kvalifikation antal gange- holdspil mandag / onsdag 

5. Status turneringsledere. Kursus 23.august 2019 

6. Nyhedsbrev – udkast vedlagt 

7. Gåsetårnsturnering/ Guldturnering annonce 

8. Status mulige lokaler 

9. Eventuelt. Behov for flere brugere af BC3? Temasider Sydsjællands Tidende 

Ad.1. Referatet er godkendt og sat på hjemmesiden 

Ad.2. Hjemmesiden blev gennemgået. Olaf skal på som kasserer. Kirsten Skotte er stadig i gang med at udvikle siden. 

Privat politik er vedtaget af bestyrelsen. 

Ad.3. Sæsontilmeldingerne ser ud som følger: 

Mandag  42, onsdag 76, torsdag 46 eller 48 

Der flyttes borde til Hollænderhaven fra Tamu. Hans Ove og Lene sørger for dette. 

Ad.4.  Turneringplanen kan ikke vedtages endeligt, før vi ved, om der skal være holdturnering mandag og onsdag. 

Medlemmerne spørges den første spilledag. Turneringen afvikles efter Monrad. 

Der vil være 4 gange kvalifikationsspil på alle 3 spilledage 

Der bliver afslutning på alle 3 spilledage og generalforsamling den 30/4.  

Ny spilleplan foreligger snarest muligt efter 1/9.  

Ad.5. Står på hjemmesiden. Der vil blive et brush up for turneringslederne den 23. august. Kurset vil koste 300 kr. 

plus kørsel. 

Ad 6. Bestyrelsen var positiv over for udkastet til nyhedsbrevet, dog ønskedes kursiv ved hjemmesiden. 

Der afholdes i fremtiden en ” ferieturnering ” for klubbens medlemmer i såvel efterårs- som vinterferien. Dette 

skrives i nyhedsbrevet.  Den nye mailadresse skrives ligeledes i nyhedsbrevet. 

Ad.7. Annonce vedr. Gåsetårnsturneringen sendes til Bridgeforbundet inden 1/9. I annoncen skrives også, at 

deltagerne skal angive deres medlemsnummer. 

Ad.8. En mulig lejekontrakt foreligger, men man er ikke tilfreds med alle betingelserne. 

Dispensation på 10 år er givet af kommunen. Hvis udvalget er tilfreds med indretning, varme og rengøring, vil der 

blive indkaldt til ekstraordinær generalforsamling. Inden generalforsamlingen skal medlemmerne have mulighed for 

at se lokalet. 

Ad. 9. Der er ikke behov for flere brugere af BC3.  

Der bliver ingen annoncering fra os i Sydsjællands Tidende.    


